
Protokoll fört vid STYRELSEMÖTE 
med Storsjöns Segelsällskap 
 

 Protokoll 
 
 Styrelsemöte i Storsjöns Segelsällskap 

 
 Datum:  2010-03-02 
 Tid: 19:00  
 Plats: Östersunds Advokatbyrå, Prästgatan 39, Östersund 
 
 Närvarande: 
  
 Göran Fürstenberg Ordförande 
 Lars Nordberg Sekreterare 
 Sven Wahlström 
 Kjell Sundström  
 Per Sandström 
 Eva Dadell 
 Wille Ulrich-Häreblad 
 Claes Hoglert 
 Eva Dadell 
 Monica Netzler 
  
§1 Ordförande öppnar styrelsesammanträdet. 
 
§2 Genomgång av föregående protokoll.  
  
 Lars Nordberg gick igenom föregående styrelseprotokoll. Protokollet justerades. 
 
§3 Ekonomi. 
 
 Föredrogs av Sven. 
 
 Sven gick igenom ekonomin. Inget särskild att rapportera. Verksamheten flyter 
 på som beräknat. 
 
 Beslut:  Inget särskilt beslut fattades. 
 
§4 Post. 
 
 Föredrogs av Sven. 
 
 Div post föredrogs och skall lämnas delvis i klubbhuset, bla div tidskrifter mm. 
 
 Inbjudan till Seglardagen i Haninge har inkommit. 



 27/4 inbjudan till föreningsaktivitet. 
 Räkning från Seglarförbudet kommer att komma, ber 12-15.000,- 
 
 Beslut: Inget särskilt beslut fattades. 
 
§5 Rapporter     
 
 Beslut: Inget särskilt beslut fattades. 
 
 Kölbåt:   
 
 Föredrogs av Claes. 
 
 Inget särskilt att rapportera. 
 
 Beslut: Inget särskilt beslut fattades. 
  
 Jolle: 
 
 Föredrogs av Monica och Eva. 
 
 Monica föredrog verksamheten. Bla:  
  
 Skidhelg i Vemdalen har hållits. Trevligt! 
 Ansökan till Idrottslyftet på 260.000,- inskickat. ”VILD” ansökan. 
 
 Förslag från Monica: 
 8 st OP-jollar och 2 riktiga optimistjollar anskaffas om bidraget räcker. 
  
 Beslut:   
 
 Inget särskild beslut fattades 
 
 Anläggning:  
 
 Föredrogs av Göran. 
 
 Rapport om att kranen får stå kvar i två år till. 
 
 Allmän diskussion om detta följde. 
 
 Anläggning: fortsättning:   
 
 Föredrogs av Kjell. 
 
 Snöproblem på varvet. Alla bör kontrollera sina båtar. Byggnaderna måste 
 skottas av löpande för att inte falla ihop. 
 
 Roderbladet: 
 
 Allmän diskussion togs upp om Roderbladet och dess form och varande. 
 



 Enligt årsmötet är det upp till styrelsen att besluta om Roderbladets framtida 
 varande eller inte och i vilken form det skall finnas kvar om det skall finnas 
 kvar. 
 
 Förslag från Monica: 
 
 Roderbladet läggs ner i pappersform. 
 
 Beslut: Frågan bordlägges till kommande sammanträden. 
 
 Dator i klubbhuset. 
 
 Beslut: Frågan bordlägges till kommande sammanträde. 
 
 Fest. 
 
 Göran tog upp frågan om kommande fest. Det konstaterades att Günter är vald 
 till Ceremonimästare och har uppdrag att ordna med detta. En allmän diskussion 
 om detta följde. 
 
 Beslut: Inget särskilt beslut om detta togs. 
 
 Nästa möte: 
 
 Nästa möte bestämdes till:  
 
 2010-04-13 kl 1900 i lokal som närmare meddelas senare. 
 
 Mötet förklarades avslutat och ordföranden tackade alla närvarande för visat 
 intresse. 
 
 
 Vid protokollet:  Justeras 
 
 
 Lars Nordberg  Göran Fürstenberg 
 

 


